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SKOLEBESTYRELSESMØDE  

på Vestre Skole 
 

ONSDAG, d. 4. marts. 2020  
fra kl. 17.00 – 19.00 

 
 Nyt fra Skolelederen 

 

 
Orienteringspunkt:  
Der er temamøde for skolebestyrelsen og 
børn- og ungeudvalget. Overgange i barnets 
liv. Det er den 19.5. kl. 18.00 – 21.00 i 
Billundcenteret. 
Der skal tages det almindelige fokus 
omkring Coronavirus.  
 

 
 Nyt fra Elevrådet 

 

 
Orienteringspunkt: 
Der har ikke været elevrådsmøde siden 
sidst. 
Der skal være møde omkring rygestop med 
AK og konsulent fra kommunen 
 

 
 National test 

 
Debatpunkt: 
Vi har mulighed for at holde pause i 
afholdelsen af national test fra nu af og 
resten af skoleåret.  
Dog vil vi skulle fortsætte hvis vi ligger i 
kategorien de 20 % af skoler som klarer sig 
dårligt. 
Uanset hvad, så genoptager vi de nationale 
test i skoleåret 2020/21, hvor der vil være 
nogle få justeringer i de nationale tests. 
Vi vil rigtig gerne, at der bliver truffet en 
beslutning som er gældende i hele Billund 
Kommune. 
Skolebestyrelsens holdning: 
Der er opbakning til at vi fortsætter 
nationale test i dette skoleår. 
 

 
 Byggeriet 

 
Debatpunkt:  
Opfølgning på tidsplanen skrider pga. 
Coronavirus. Der er udfordringer med at få 
materialer fra Kina. 
Der skal være rundvisning for alle elever, så 
alle kan se hvordan det går med byggeriet. 
Det bliver i marts/april måned. 
Vi er i gang med at planlægge fase2. Vi 
kommer til at mangle 14 klasselokaler. Lige 
nu mangler vi 3 klasselokaler. 
Vi er i gang med at undersøge forskellige 
muligheder. 



Vi låner lokaler til madkundskab og fysik på 
Lynghedeskolen.  
Kunne Sydstjernen komme i spil eller 
Nordre Skole? 
Hvad med Trehøjevej? 
Tingparken Solsikken? 
 

 
Skolebestyrelsesvalg 

 
Debatpunkt: 
Der skal være skolebestyrelsesvalg i år. Der 
er 4 som er på valg samt 2 suppleanter.  
Det er muligt at stille op til genvalg. 
Næste step er, at de der ønsker at 
genopstille tilkendegiver dette. 
Derefter en præsentation af kandidater. 
Valgmøde onsdag den 6.5. 
Punktet genoptages på kommende møde. 
 

 
 Toiletter 

 
Debatpunkt: 
Bekymring omkring de eksisterende 
toiletter. Det eneste på skolen som ikke 
bliver renoveret. 
Vi er ved at undersøge forskellige modeller 
for at få midler til at renovere toiletterne 
ved kantinen. 

 
 Godkendelse af kommunikationsstrategien 

 
Kommunikationsstrategien er godkendt. 
 

 
 Skoleårets planlægning 

 
Debatpunkt: 
Vi er i gang med at planlægge kommende 
skoleår. 
Vi har 2 bh. kl. til kommende skoleår 
Der er 56 elever til kommende 9. årgang. 
I samarbejde med talent Billund, 
kulturskolen og Billund kommune arbejdes 
der på at få orkesterklasser. Det skal 
forlægges børne- og ungeudvalget 
 

 
 Eventuelt 

 
Orienteringspunkt: 
Næste skolebestyrelsesmøde flyttes til 
Torsdag den 2.4. kl. 16.15. 

 


